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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:2949 Plastpåseskatten

Det är drygt ett år sedan plastpåseskatten infördes. Skatten har slagit hårt mot 
hållbara matkassar som är tillverkade av återvunnen eller nedbrytbar plast, och 
försäljningen av avfallspåsar som tillverkas utomlands har skjutit i höjden. 

Det har också i medierna rapporterats om att andelen lösa sopor i sopkärl har 
ökat, eftersom färre använder plastpåsar för att sortera sitt avfall och 
fler slänger soporna rakt ned i sopkärlet. Det har lett till att större mängd sopor 
fångas av vinden när sopkärlen töms. Det finns alltså en klar risk för ökad plast 
i naturen efter att den nya plastpåseskatten har införts. 

Med anledning av ovanstående önskar jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Avser ministern att behålla plastpåseskatten? 

………………………………………

Magdalena Schröder (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-24
Besvaras senast
2021-06-02 kl. 12.00


